

Land Acknowledgement (English)

The Durham District School Board acknowledges that many Indigenous Nations have longstanding relationships, both historic and modern, with the territories upon which our school board and schools are located. Today, this area is home to many Indigenous peoples from across Turtle Island. We acknowledge that the Durham Region forms a part of the traditional and treaty territory of the Mississaugas of Scugog Island First Nation, the Mississauga Peoples and the treaty territory of the Chippewas of Georgina Island First Nation. It is on these ancestral and treaty lands that we teach, learn and live.

Land Acknowledgement (French)

Le conseil scolaire du district de Durham tient à souligner que de nombreuses nations autochtones ont des relations à long terme, qui sont historiques et modernes, avec les territoires sur lesquels se situent notre conseil scolaire et nos écoles. Aujourd'hui, cette région abrite de nombreux peuples autochtones de l'île de la Tortue (Amérique du Nord). Nous tenons à souligner que la région de Durham se situe sur des territoires traditionnels qui comprennent ceux des Première Nation des Mississaugas de Scugog Island, du peuple Mississauga et le territoire visé par les traités avec la Première Nation des Chippewas de l'île Georgina. C'est sur ces terres ancestrales et visées par les traités que nous enseignons, apprenons et vivons.